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Buffelhouderij in Vlaanderen  -  Aspect dierenwelzijn

Terwijl er in Nederland een aantal buffelhouderijen zijn, waar de dieren worden gehouden 
voor melkproductie, is dit fenomeen in Vlaanderen tot vandaag zeer beperkt gebleven. 
We hebben weet van een Vlaamse boer die in 2010 richting Wallonië is getrokken om 
daar buffels te gaan houden en twee jaar geleden werd het voorbeeld bekend van een 
landbouwerskoppel in Zoersel dat aan de slag ging met dertien waterbuffels.

1. Heeft de minister zicht op het aantal buffels dat in Vlaanderen gehouden wordt en op 
de evolutie van hun aantal sinds 2010?

2. Worden die buffels allemaal gehouden op boerderijen in het kader van professionele 
landbouwactiviteiten, in casu voor melkproductie?

3. Gelden er specifieke dierenwelzijnsregels, inclusief inzake huisvesting, voor het 
houden van buffels in Vlaanderen? Zo ja, welke?
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1+2. Ik heb geen zicht op het aantal buffels in Vlaanderen.

3. Er zijn geen specifieke dierenwelzijnsregels voor buffels.


